
 

 

 

Van: Commissie VWS  

Verzonden: woensdag 18 maart 2015 10:38 

Aan: GC-Commissie-VWS 

Onderwerp: e-mailprocedure: verzoek reactie staatssecretaris op bericht 'Betaling pgb blijft 

zooitje' 

 

Aan de leden van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 

 

Geachte leden, 

 

Gaarne reactie van uw fractie op onderstaand verzoek van de SP-fractie om zo spoedig 

mogelijk, in ieder geval voor het AO Voortgang uitbetalingsproblematiek PGB’s door de 

SVB op 26 maart a.s.,  een reactie van de staatssecretaris te ontvangen op het bericht 

‘Betaling pgb blijft zooitje’ in de Telegraaf van 18 maart (zie verder onderstaand e-

mailbericht). 

 

Ik verzoek u mij uiterlijk donderdag 19 maart a.s. vóór 10.00 uur te laten weten of u met 

het verzoek kunt instemmen (graag een Allen beantwoorden op dit emailbericht). Spoedig 

daarna zal ik u informeren of het voorstel is aangenomen*. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Hans Clemens 

 

Adjunct-griffier  

griffie commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS)  

Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

Postbus 20018, 2500 EA Den Haag 

T +(31)70-3182062 |  

E h.clemens@tweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl  

*Toelichting 

De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, 

luidende:  

   4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de 

commissie langs schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie 

beslist of een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste 

volzin, wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij 

stemmen als bedoeld in artikel 69, derde lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure  een 

voorstel is aangenomen indien het door een absolute Kamermeerderheid wordt gesteund.  

 

 

 

Van: Post, F.  

Verzonden: woensdag 18 maart 2015 9:51 

Aan: Commissie VWS 

Onderwerp: verzoek reactie staatssecretaris 

mailto:h.clemens@tweedekamer.nl
http://www.tweedekamer.nl/


 

Geachte Griffie, 

 

De SP-fractie wil een reactie van de staatssecretaris ontvangen over het bericht: 

http://www.telegraaf.nl/binnenland/23815114/__Betaling_pgb_blijft_zootje__.html. De SP-

fractie wenst deze reactie zo spoedig mogelijk te ontvangen, zeker voor het geplande AO op 

26 maart over de ‘Voortgang uitbetalingsproblematiek PGB’s door SVB’. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Femke Post 

Beleidsmedewerker Zorg 

 

 

http://www.telegraaf.nl/binnenland/23815114/__Betaling_pgb_blijft_zootje__.html

